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Interpellation ställd till:

Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher

Vi i Sverigedemokraterna undrar över statusen ang projekteringen av en gästhámn och

sjöbodar längs kanalen.

Vi anser att detta är ett viktigt projekt för att främja turismen i vår kommun.

Då vår motion ang detta fick bifall skulle vi gärna vilja få mer information om:

Hur långt projektet har kommit I planeringsprocessen?

Vi undrar också om det finns en tidsplan för detta när det förväntas bli genomfört?

Hur nl planerar att ta det vidare?

Till sist vill vi påpeka att en gästhamn och sjöbodar längs kanalen kan vara ett viktigt tillskott

till vår kommun och dess turistindustri. Därför serjag fram emot att höra mer om
framstegen i detta projekt.
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